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В данной статье с позитивной и методически обоснованной позиции на основе теоретико-прикладного опыта авторов предпринята 
попытка рассмотреть возможности проведения практических занятий в условиях криминалистического полигона. Концептуальные основы 
определены научно обоснованным подходом к формированию и внедрению инновационных технологий в образовательный процесс по 
дисциплине «Криминалистика» специальности «Правовое обеспечение национальной безопасности».
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In this article, from a positive and methodologically grounded position, which are based on the theoretical and applied experience of the au-
thors, an attempt is made to consider the possibilities of conducting practical training in the conditions of a forensic testing ground. The conceptual 
framework is determined by a scientifi cally based approach to the formation and implementation of innovative technologies in the educational pro-
cess in the discipline “Forensic science” of the specialty “Legal support of national security”.
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